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ŻELAZNO  -  gm. Kłodzko  (inf.  wł.).  Podczas walnego zgromadzenia Stowarzyszenia Gmin
Ziemi Kłodzkiej, obradującego pod przewodnictwem prezesa Tomasza Korczaka, poruszono
wiele  wątków.  Wszystkie  dotyczyły  problemów,  których  rozwiązanie  jest  istotne  dla
społeczności stowarzyszonych gmin, których jest 17, w tym trzy z powiatu ząbkowickiego i
czternaście z powiatu kłodzkiego.

Poruszono m.in. kwestie dotyczące budowy drogi szybkiego ruchu S8 ze szczególnym akcentem na
odcinek Bardo - Kłodzko, rewitalizacji linii kolejowych z Kłodzka do Mezimesti i ze Ścinawki Średniej
do  Radkowa,  a  także  z  Wrocławia  do  Międzylesia.  Zapoznano  się  z  informacją  dotyczącą
przeznaczenia i wykorzystania funduszy przypadających dla Obszaru Południowego Zintegrowanych
Inwestycji  Terytorialnych,  informacją  Dolnośląskiej  Służby  Dróg  i  Kolei  odnoszącą  się  do
zaplanowanych przez nią na ten rok i kolejne inwestycji bądź remontów w odniesieniu do dróg
wojewódzkich, poznano zamiary Dyrekcji Regionalnej Lasów Państwowych we Wrocławiu związane z
prowadzoną gospodarką na kilku obszarach.
 

W walnym zgromadzeniu  SGZK m.in.  uczestniczył  marszałek  Dolnego  Śląska  Paweł  Gancarz.
Powrócimy do niektórych tematów poruszonych w czwartkowe południe.
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